
MESTSKÁ ČASŤ 
BRATISLAVA - PODUNAJSKÉ BISKUPICE 

Starosta
Trojičné námestie 11, 825 61 Bratislava

Vážený pán
Martin Kuklovský 

zn.: 147/2022-120

V Podunajských Biskupiciach, dňa 03. 01. 2022.

VEC:
Petícia wZa zachovanie ihriska na Baltskej ulici Pri vŕbe“ - odpoveď

Vážený pán Kuklovský,

listom doručeným dňa 02. 12. 2021 bola na tunajší úrad doručená petícia s 
názvom „Za zachovanie ihriska na Baltskej ulici Pri vŕbe“ podľa zákona č. 85/1990 
Zb. o petičnom práve v znení neskorších predpisov (ďalej len: „zákon o petičnom 
práve“) v ktorej ste určený ako osoba na zastupovanie petičného výboru v styku s 
orgánom verejnej moci. Petíciu podporilo celkovo 112 osôb.

Z obsahu petície a výsledkov zisťovania skutočného stavu veci vyplynulo, že 
Mestská časť Bratislava-Podunajské Biskupice je príslušná na vybavenie Vami 
doručenej petície.

Po prešetrení petície Vám oznamujem nasledovné:

Uznesením Miestneho zastupiteľstva číslo: 172/2018-2022, bod 13 písm. d) 
schválené na zasadnutí MZ dňa 26. 05. 2020, bolo schválené: „Miestne 
zastupiteľstvo Mestskej časti Bratislava - Podunajské Biskupice schvaľuje likvidáciu 
detského ihriska na Baltskej ulici a dvoch detských ihrísk na Ipeľskej ulici, pričom 
použiteľné hracie prvky vyhovujúce súčasnej norme previezť a nainštalovať na detské 
ihrisko Dudvážska, alebo podľa rozhodnutia komisie, ktorá bude vytvorená zo 
zodpovedných zamestnancov úradu a poslancov. “

Na základe návrhu poslancov miestneho zastupiteľstva bola na zasadnutí MZ 
dňa 26. 05. 2020 uznesením č. 172/2018-2022 odsúhlasená likvidácia vybraných 
detských ihrísk nachádzajúcich sa na území mestskej časti. Na základe 
schváleného návrhu sa malo likvidovať jedno detské ihrisko na Baltskej ulici a dve 
detské ihriská na Ipeľskej ulici. Z prítomných 15 poslancov bolo 14 poslancov za 
tento návrh, nehlasoval 1 poslanec.

Na základe vyhodnotenia situácie, ktorej cieľom bolo zachovať a zrevitalizovať 
tieto tri detské ihriská v prospech mamičiek s deťmi a tiež mnohých žiadostí 
občanov, vyšla zo strany vedenia úradu miestnej časti iniciatíva za zachovanie troch 
detských ihrísk, ktoré mali podľa pôvodného návrhu poslancov zaniknúť.



Za týmto účelom bol v septembri 2021 spracovaný a predložený materiál o 
možnosti zachovania a následnej revitalizácie týchto troch detských ihrísk, ktorý bol 
predložený na rokovania komisií pri MZ. Komisie však tento ústretový návrh na 
zachovanie detských ihrísk odmietli a odporučili, že materiál nebude postúpený 
ďalej na rokovanie miestneho zastupiteľstva a to z dôvodu, že už raz bolo v tejto veci 
v máji 2020 prijaté rozhodnutie.

Vzhľadom ku skutočnosti, že ako starosta som v zmysle zákona povinný plniť 
uznesenia MZ, Mestská časť v mesiaci november 2021 pristúpila k 
realizácii procesu verejného obstarávania s cieľom vybrať firmu, ktorá mala 
realizovať likvidáciu detských ihrísk. Na základe verejného obstarávania bola 
vybratá spoločnosť Fischer bau s. r. o., ktorá začala s odstraňovaním prvkov na 
detskom ihrisku na ulici Ipeľská. Po začatí demontáže hracích prvkov na danom 
detskom ihrisku som následne obdržal viacero telefonátov a e-mailových sťažností 
obyvateľov danej lokality. Z uvedeného dôvodu som obratom vydal pokyn na 
zastavenie týchto demolačných prác.

V mesiaci december 2021 som aj na základe doručenej petície „Za zachovanie 
ihriska na Baltskej ulici Pri vŕbe“ opakovane predložil návrh do komisií pri MZ a do 
Miestnej rady návrh na zrušenie časti predmetného uznesenia, aby nemuselo prísť 
ku krokom vedúcich k likvidácií detských ihrísk na ulici Baltská a dvoch detských 
ihrísk na ulici Ipeľská.

Tento materiál som predložil na rokovanie komisie územného plánu, 
výstavby, životného prostredia, odpadov a cestného hospodárstva (ďalej len v celom 
texte: „komisia ÚP,V,ŽP,OaCH“), ktorá zasadala dňa 02. 12. 2021, pričom členovia 
komisie ÚP,V,ŽP,OaCH odporučili stiahnuť materiál, ktorý mal byť predložený na 
rokovanie miestneho zastupiteľstva.

Taktiež na zasadnutí Miestnej rady dňa 06. 12. 2021 poslanec MZ Roman 
Lamoš navrhol aby uznesenie ostalo v platnosti v pôvodnom znení. Obdobne sa 
vyjadril aj poslanec Mikuláš Krippel. Poslanec Pavol Kubiš uviedol, že pôvodným 
motívom pri schvaľovaní predmetného uznesenia bolo efektívnejšia a adekvátnejšia 
starostlivosť o detské ihriská v rámci mestskej časti a uviedol, že je zato, aby 
uznesenie zostalo v platnosti. Po následnej diskusii som preto ako starosta mestskej 
časti stiahol predkladaný materiál z rokovania. Pre uvedenú skutočnosť tento 
nemohol byť predložený na decembrové rokovanie MZ.

V ust. § 3 a 4 zákona č. zákona č. 85/1990 Zb. o petičnom práve v znení 
neskorších predpisov je uvedené: „Na zostavenie petície, obstaranie podpisov pod ňu 
a doručenie petície orgánu verejnej správy môžu osoby podávajúce petíciu vytvoriť 
petičný výbor. Petičný výbor nie je právnickou osobou. Členovia petičného výboru sú 
povinní určiť osobu, ktorá dovŕšila vek 18 rokov, na ich zastupovanie v styku s 
orgánom verejnej správy. Ak nie je vytvorený petičný výbor, musí sa v petícii určiť 
osoba, ktorá dovŕšila vek 18 rokov, na styk s orgánom verejnej správy. Každý má 
právo akýmkoľvek spôsobom neodporujúcim zákonu vyzývať iné osoby, aby svojím 
podpisom petíciu podporili. Fyzická osoba čitateľne uvedie k podpisu svoje meno, 
priezvisko a adresu trvalého pobytu; právnická osoba uvedie svoj názov a sídlo, 
meno, priezvisko a adresu trvalého pobytu osoby oprávnenej konať v jej mene. 
Osobám podporujúcim petíciu sa musí umožniť, aby sa s obsahom petície riadne 
oboznámili pred jej podpísaním. K podpisu sa nesmú žiadnym spôsobom nútiť. “
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Na základe hore uvedených skutočností orgán verejnej správy vyhodnotil 
petíciu „Za zachovanie ihriska na Baltskej ulici Pri vŕbe“ ako odôvodnenú a 
vyhovuje sa jej v plnom rozsahu. Hlavným dôvodom je, že sú momentálne na 
základe môjho pokynu pozastavené všetky práce v súvislosti s likvidáciu detského 
ihriska na Baltskej ulici a dvoch detských ihrísk na Ipeľskej ulici.

Vzhľadom ku skutočnosti, že ako starosta som v zmysle zákona o obecnom 
zriadení povinný plniť uznesenia miestneho zastupiteľstva opakovane vo februári 
2022 predložím návrh na zrušenie uznesenia č. 172/2018-2022 schváleného dňa 
26. 05. 2020. Verím, že mojím návrhom dôjde k zachovaniu a následnej revitalizácii 
týchto troch detských ihrísk, pretože o zrušení uznesenia musia vždy rozhodnúť 
poslanci MZ v rámci svojich kompetencií.

Zároveň Vám oznamujem, že výsledok vybavenia petície bude zverejnený v 
zmysle ust. § 5 ods. 7 zákona o petičnom práve na webovom sídle Mestskej časti 
Bratislava-Podunajské Biskupice - biskupice.sk.

Uvedené Vám dávam na vedomie.

S úctou,

Mgr. Zoltán Pek
starosta MČ ÔA-Podunajské Biskupice
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